陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S23/24-072

中五級第二學期上課時間表調整安排

敬啟者:為照顧學習差異並提升教與學效能,自 3 月 11 日開始,中五級將調整上課時間表(見附件),各科總上課時數不變。

請家長於 2024 年 3 月 9 日或以前透過「家校通系統」回覆。如有查詢,請致電 2380 0241 與 校務處聯絡。

此致

中五級家長



2024年3月7日

 · %	

回條

中五級第二學期上課時間表調整安排

敬覆者:有關 貴校通告(編號 S23/24-072)內容,業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長	
學生姓名:	家長姓名:
班 別: 班 號:	簽 署:
請於 2024 年 3 月 9 日或以前透過「家校通系統」 回覆	2024 月 日

陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-072

7 March 2024

To: Parents of S.5 Students

Adjustments to the Class Timetables for the 2nd Semester of Form 5

In order to take care of learning differences and improve teaching and learning effectiveness, class timetables will be slightly adjusted starting from 11 March 2024, the number of periods of each subject remains the same. Please read the attachment carefully for the details of each class.

Please reply to this circular through the "School Comm System" on or before **9 March 2024**. For enquiries, please contact the school office at 2380 0241.

Thank you for your attention!



Dr. Chiu Cheung Ki Principal

Reply Slip Adjustments to the Class Timetables for the 2nd Semester of Form 5

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

System" on or before 9 March 2024.

Circular no. S23/24-072 has been read and understood.

Name of Student : _____ Name of Parent : ______

Class : ____ Class no. : ____ Signature : _____

Please reply to this circular through the "School Comm Date: